
       

    

SKOLEBESTYRELSESMØDE HAMMERSHØJ SKOLE 

Mødedato Onsdag den 20. juni kl. 17.15 – 19.45 

Mødested Hammershøj Skole 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Lotte Wendelboe 

Rikke Richtendorff 

 

Forældrerepræsentanter 

Poul Michael Brixen 

Heidi Vetter 

Torben Spanggaard Frandsen 

Anja Harbo 

Martin Binderup 

Karina Leth 

Anne Cathrine Kudsk Nielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Anne Vindberg-Larsen 

Jesper Hoberg 

Pernille Spåbæk Frank  

 

 

Elevrepræsentanter: 

Oliwia, 8. kl. 

 

Afbud Anja, 

Referent Jesper Hoberg 

Referat udsendt 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Dagsorden  

1. Punkt Nyt fra …. 17.15 – 17.45 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.:  
 
Anne Vindberg-Larsen / Skoleleder / Overordnet og indskoling: 

- I øjeblikket forberedes skolefælleskabsdagen den 8. august, 
hvor personalet på Ørum og Hammershøj Skole skal lære 
hinanden at kende. 

- Teknisk-serviceaftalen er gældende fra 01.08. – økonomien i 
forbindelse med dette er ikke afklaret. Vi venter i spænding 

  
 
Jesper Hoberg / afdelingsleder mellemtrin og udskoling: 

- Skema er tæt på at være færdig – forventes meldt ud til alle i 
løbet af denne uge 25 

 
Pernille Spåbæk Frank / SFO / Klub:  

- Der afholdes klublejr i uge 26 
- Der planlægges ferieaktiviteter i SFO – uge 28 er sammen 

med Ørum Skole 
- Der er igangsat arbejde vedr. brobygning til ungdomsklubben 

fra ”Team Hammershøj” 
- Ny garderobe ”Showroom” i indskolingen etableres…. I nyet 

skoleår.   
 

Forældre/personale:  
- Torben orienterede om at alle kommunens skolebestyrelser i 

fællesskab har skrevet et læserbrev vedr. bekymring for 
folkeskolens ressourcer. Det er trykt i VSF.  

 
 

 
 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger  

Beslutning  
 

 
 

2. Punkt Elevrådsformand (– eller suppleanter) 17.45-18.00 

Ansvarlig Oliwia 

Sagsfremstilling - Der er afholdt Galla i skoleåret. God oplevelse. 
- Terminsprøver er afholdt og gennemført uden indvendinger 

fra elevgruppen. 
- Siddepladser mangler på skolen, både inde og ude. Fx 

sækkestole, borde- bænke, mv. (ønske). 



 
 
Kl. 18.00-18:20 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 
 

- Madordningen var primært nyhedens interesse. Der er på 
nuværende ikke mange udskolingselever der benytter 
ordningen. 
 

Arbejdsform  

Bemærkninger Orientering 

Beslutning  

3. Punkt Opsamling fra sidst 18.20- 19.00 

Ansvarlig Torben, Anne og Jesper har samlet op siden sidst.   

Sagsfremstilling   

Arbejdsform  

Bemærkninger  
- Rugbrødudvalg - velkomstfolder. Vi (Anne, Pernille, Jesper og 

Martin) mødes i august.  
- Formen – 10 møder fordelt hen over året, hvoraf det ene 

forlænges – dobbeltmøde. Tidsrummet er det samme.  
- Forældreråd – aktivering heraf. Besøg/oplæg fra Heidi. Torben 

koordinerer. 
- Kontaktforældre fra bestyrelsen til de pågældende klasser.  
- Et muligt rugbrødsudvalg - aktivering af elevråd?  
- Elevrådsformiddag. Elevrådet deltager ved nyt fra og derefter 

har de deres eget selvstændige punkt. Herefter tager de hjem. 
Hvad synes elevrådet? Hjælpe dem med disse punkter.  

- Bestyrelsesarbejde. Besøge andre skolebestyrelser (videns 
produktion) 

- Højdepunktet – 30 min. Info på et bestyrelsesmøde sep. Anne 
koordinerer.  

- Mulighed for at Anne skriver i Landsbyerne hver 7-8 uge? – 
Torben tager kontakt til Gitte. 

- Heidi fra Hald Ege skole er inviteret til august-bestyrelsesmødet. 
Opmærksomhed på kommunikationen i forhold til, at aktivere 
forældrerødderne. (hvad indeholder opgaven – at være i 
klasseforældrerådet) 
 

Beslutning Kontaktforældre: 
- Det er blevet besluttet er kontaktforældrene (2 personer), 

tilknyttes hver afdeling og ikke klasserne som vanligt. 
- Indskoling: Martin, AC, Karina 
- Mellemtrin: Poul, Heidi 
- Udskoling: Anja og Torben 

 



 
 

6. Punkt Årshjul  

Ansvarlig AV /JH 

Sagsfremstilling Orientering og drøftelse  

Arbejdsform  

Bemærkninger Bestyrelsen drøftede årshjulet og rettede det til i fællesskab. 

Beslutning Det reviderede årshjul sendes med dette referat ud som bilag. 

 
 
 

7. Punkt Meddelelsesbogen 
 

Ansvarlig AV 

Sagsfremstilling Orientering/Drøftelse  
Arbejdsform  

Bemærkninger Anne præsenterede den lovgivende ramme for ”meddelelsesbogen”, 
samt et udkast til, hvordan en kommende skabelon til 
meddelelsesbogen, kan se ud. 
 
AC: Bliver det ressourcekrævende? Det bliver mere tydeligt for 
forældrene, hvilke tiltag der arbejdes på, for at opnå elevernes mål, 
hvilket er positivt. 
 
Er det et arbejdsredskab til skole/hjem samtalen? Er skabelonen elev-
læsevenlig? 
 
Overvej begreberne overmiddel, middel, under middel…. Forstår 
eleverne dem? 
 
Elevrådet? Hvordan ser de på denne nye form? 

Beslutning  

 
 
 

8. Punkt FB 

- Bestyrelsens noter for hvad der bør orienteres om af 
kontaktforældrene på bestyrelsesmødet, skal sendes med 
referatet af dette møde. 

 
- Jesper, Mia og Oliwia drøfter hvordan fællesmøderne strikkes 

sammen. Danske skoleelever kan evt. inddrages. 
 

- Rikke sørger for at invitere højdepunktet til næste 
bestyrelsesmøde. 

 



Ansvarlig AV /JH 

Sagsfremstilling Orientering  

Arbejdsform  

Bemærkninger Jesper orienterede vedr. skolens brug af Facebook. 

Beslutning  

 
 

9. Punkt Teknisk service – aftalen  

Ansvarlig AV 

Sagsfremstilling Orientering  

Arbejdsform  

Bemærkninger  

Beslutning Udgik 

 
 
Indlæg til kommende møder: 

- Indstillingsudvalg til pædagogstilling den 27. juni: forældre 
 
M.v.h. 
 
Torben, Jesper og Anne  
 


